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Referat af skolebestyrelsesmøde d. 6. september 2022 

Tidspunkt: kl. 18:30 – 21.00 (150  min) 

Mødeleder: Anders Christian Frederiksen 

Referent: Marlene Motzkus Andersen 

Deltagere; 

Forældrerepræsentanter; Anders C. Frederiksen Formand, Gitte Borch, 
Pia Kristine Lüders Røge, Julie Ostenfeldt Thinesen, Dan Lohmann, Ronni 
Boutrup 
 

Medarbejderrepræsentanter; Jan Kempf,  

Ledelsesrepræsentanter;Tina Nygaard, Marlene Motzkus Andersen              

Fraværende:  Ole Stig Toftegaard, Jesper Hauge Jensen, Mariah L. Z. 

Panduro, Henrik Broholm Jakobsen Næstformand, 
 

Gæster:  

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden  B 0 Dagsorden godkendt  

2. Konstituering af skolebestyrelsen 

v/Anders 

B 10 Anders Frederiksen er ny formand for 

skolebestyrelsen. 

Henrik Broholm er ny næstformand. 

 

3. Nyt fra Elevråd v/Elevråd O 10 Elevrådet afleverede årsberetning for 

skoleåret 2021/22. Både med 

beretning om det forgange år og 

ønsker for det kommende år. 

Beretningen vedlagt som bilag. 

 

4. Udkast til budgetbesparelser v/Tina D 45  MED-udvalget og skolebestyrelsen på 

Munkebo Skole har indsendt et 

høringssvar til de varslede økonomiske 

besparelser. I høringssvaret er MED-

udvalget og bestyrelsen optaget af den 

data der ligger bag de præsenterede 

tal som danner baggrund for 

besparelsesforslaget. Desuden er der 

fokus på hvordan besparelserne 

rammer børn med særlige behov og 

konsekvenserne af dette.  

Skoleområdet skal i indeværende 

skoleår dække underskud på andre 

kommunale områder, særligt på det 

specialiserede område er der et 

merforbrug. 

Skolens budget er i balance, men der 

er alligevel en økonomisk opbremsning 

i skolens budget. Skolen sparer midler 
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ved en vakant stilling i Pædagogisk 

Indsatsteam og den vakante 

afdelingslederstilling, denne forventes 

besat pr. 1.11. 

Skolebestyrelsen efterlyser et 

dialogmøde med det politiske udvalg. 

5.  Opfølgning på arbejdet med 

forældrekommunikation v/Tina 

D 30  Tina Nygaard holdt oplæg om 

forældrekommunikation - et 

tilbageblik på tidligere oplæg. 

Bestyrelsen kommenterer på, at der 

fortsat er ønske om at der 

kommunikeres meget præcist til 

forældre omkring eget barn. Forældre 

ønsker at blive inddraget, hvis der er 

problematikker, de ønsker at være en 

del af løsningen.  

Bestyrelsen drøftede også at 

mængden af kommunikation afvejes 

efter barnets alder, det kunne være et 

tilbagevendende punkt på 

forældremøder. 

Der efterspørges kommunikation fra 

SFO, hvis der har været hændelser om 

eftermiddagen, som en bredere kreds 

af elever kan have været vidne til. 

 

6.  Opfølgning på arbejdet med 

undervisningsdifferentiering og co-

teaching. v/Tina 

D 30 Oplæg ved Marlene Andersen om 

planlægning og organisering af co-

teachingtimerne. 

Bestyrelsen vil gerne inddrages den 

løbende evalueringen af udbyttet af 

co-teachingtimerne. 

 

7. Skolestart 2022 – hvordan er august 

måned forløbet. v/Tina  

O 20 Vi er glade for at starte et skoleår op 

uden Coronarestriktioner. 

Det har været en fantastisk god 

skolestart. Der har været planlagt 

mange gode aktiviteter med fokus på 

det gode fællesskab. Medarbejderne 

udtrykker glæde ved mødet med 

eleverne. 

Der er sket et skifte i firmaet der 

rengør skolen, det har der været 

opfølgning på med kritik. Skolen var 

meget snavset fra skoleårets start. Det 

har fyldt meget de første uger. 

 



 

Side 3 af 4 

På skolen arbejder vi med 

fraværssikring, hvilken plan følges når 

der er lærerfravær grundet sygdom 

eller planlagt fravær. Der er fokus på 

at optimere dette endnu mere. 

Afdelingsleder, Betina Thinesen, for 

SFO er flyttet godt ind i den nye 

praksis, der blev taget godt afsked 

med Jytte før ferien. 

På medarbejdersiden er der fokus på 

følelser i job, her arbejdes der for et 

godt trygt arbejdsmiljø for den 

samlede medarbejdergruppe. 

8. Forslag til punkter til næste møde 
v/Anders 

D 10 Bestyrelsen opfordres til at sende 

punkter til dagsorden til Anders. 

September:  

Opfølgning på budget og rengøring. 

Skolepatruljen, eftermiddagsvagten 

 

Oktober/November: 

Evaluering af co-teaching. 

Opfølgning på muligheden for 

hjemmearbejdsdage for skolens 

ældste elever. 

Bestyrelsen har et årshjul, det ligger i 

en mappe på TEAMS. Tina sender et 

link til bestyrelsen. 

 

 Eventuelt 
 
Spørgsmål til computere og BYOD- Bring 
your own device. 

 5 Skolen er ikke ramt af samme 

problematik som skoler/kommuner 

hvor der arbejdes med Chromebook. I 

Kerteminde Kommune arbejder vi med 

O365. Apps til vores iPads er styret 

centralt så vi sikrer GDPR reglerne 

overholdes. 

7. årgang har været ramt af 

forsinkelser ved udlevering af 

computere. Dette skyldtes forsinkelser 

i de forskellige systemer, der har ikke 

været tilstrækkelig kommunikation om 

dette. 

 

  
Referat godkendt  Munkebo, d. 06/09 2022 
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